
                    Studeranderådet 2021 

 
                                                                                                                                   Datum:   
                                                                                                                                   10.3.21 

 
                                                                                                                                      Mötestid: 

 14.30 – 15.00 
 

 
                                                                                           Mötesplats: Googlemeetrum  

Närvarande: 
 
Noel Rönnberg, ordförande 
Caspian Boström 
Isidor Skogberg 
Ana Cepeha 
Matilda Guseff 
William Nyholm 
Cornelia Sjöblom 
Petar Stojanovic 
Ellen Mattsson, sekreterare  
Adrian Södergård 
Filip Karlsson 
 

 
§1. Mötet öppnas 
 

- Ordförande Noel öppnar mötet. 
 
§2. Protokolljustering 
 

- Godkänt av studeranderådet. 



 
§3. FSS 
 

- FSS deltar troligtvis på nästa studeranderådsmöte. 
  
§4. Lussemunskydd 
 

- Mer än 100 munskydd har sålts. 
- Försäljningen av munskydd återupptas när skolan återgår till 

närundervisning. 
 
§5. Studerandekortet 
 

- Gruppen har möte innan nästa studeranderådsmöte, Ana sammankallar till 
mötet. 

 
§6. Abi tröjor  
 

- Gruppen har möte innan nästa studeranderådsmöte, Ellen sammankallar 
till möte. 

 
 
§7.  Nordiska Ungdomsfonden 
 

- Ett evenemang för att främja nordiskt samarbete mellan ungdomar. 
- Studeranderådets idéer om aktiviteter: 

o Paintball. 
o Förslag om ett gemensamt instagram-konto för nordiska 

studeranderåd, där man delar med sig av aktuella händelser. 
 

§8. Övriga ärenden  
 

- Ordna pengatransaktion för minecraftservern, Petar tar ärendet vidare med 
Fredrik. 

- Frivilliga byggare till skolbyggnaden i minecraft behövs, varje 
studeranderådsmedlem informerar sin klass om detta. Vid intresse tar man 
kontakt med William Nyholm. 

- Fixa mensskydd till flera toaletter, Noel tar ärendet vidare med Fredrik. 
- Funderingar kring vad som hände med instrumentskåpen. Väntar på 

information från MKH, om information inte kommer tar studeranderådet 
upp ärendet på nästa studeranderådsmöte. 


